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PROTOKÓŁ NR XXXV/21 

Z XXXV SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 15 LUTEGO 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 19 radnych 

Nieobecni: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 

wraz z prognozą długu na lata 2021–2031, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3. udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu, 

4. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 21, 

5. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Żytniej. 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 15 lutego 2021 r. o godz. 15.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XXXV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, przedstawił pana Ireneusza 

Bieńkowskiego, nowego Sekretarza Miasta. 

Pan Ireneusz Bieńkowski nawiązał do swojego doświadczenia w samorządzie, a także wyraził 

nadzieję na owocną współpracę z Radą Miasta. 

 

Ad I.3. 

Wobec braku zgłoszeń mówców radna Grażyna Stefańska zwróciła uwagę, że podczas posiedzeń 

merytorycznych komisji radni zostali poinformowani, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
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rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu nie będzie procedowany podczas posiedzenia. Prosiła  

o wyjaśnienia w tej kwestii. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, wnioskowała o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu. Wyjaśniła, że środki na ten cel nie 

zostały zabezpieczone w budżecie, zaś sama uchwała zostanie wprowadzona do porządku kolejnej sesji. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem pani Anny Krupy w sprawie zdjęcia z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 19 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem pani Anny Krupy w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Żyrardowskiemu: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 

wraz z prognozą długu na lata 2021–2031, 
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2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 21, 

4. nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Żytniej. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawił dwa projekty uchwał – zmieniającej Uchwałę  

Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 

2021–2031, a także zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. Wspomniała  

o autopoprawce polegającej na uzupełnieniu informacji o wpłynięciu na konto środków z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych czy z wykreśleniem z projektu uchwały zapisu o dochodach  

w rozdziale 75011 wraz z załącznikiem nr 5 do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odczytał opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą 

długu na lata 2021–2031. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/277/20 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 

2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 
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radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, nawiązał do środków pochodzących  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, podkreślając, że zostaną one przeznaczone m.in. na 

zagospodarowanie kwartałów przy zabytkowych kamienicach między ul. Waryńskiego, Narutowicza, 

Mireckiego i Kościelną. Dodał, że dla trzech podwórek już opracowano projekty, zaś dwa pozostałe 

zostaną wykonane w formule „zaprojektuj i wybuduj”. Wśród innych zdań w ramach otrzymanych 

środków wymienił m.in. modernizację ul. Ściegiennego czy wymianę nawierzchni ul. Kościuszki. 

 

Ad II.3. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 21. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 21. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 21: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

Ad II.4. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Żytniej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 
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W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Żytniej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Żytniej: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska, radny Jerzy Naziębło. 

 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Józef Kapusta nawiązał do treści Uchwały Nr XXXIV/299/21 Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. Odniósł się 

do przedmiotu petycji, a także mówił o kwestiach związanych z bezpieczeństwem szczepień, odwołując 

się m.in. do badań naukowych, testów szczepionki przeciwko SARS-CoV-1 na zwierzętach czy 

działania szczepionek na bazie mRNA.  

Radna Teresa Lefelt odniosła się do słów przedmówcy. Poruszyła również temat identyfikacyjnej 

karty grupy krwi (KrewKarty), odwołując się do jej zastosowania czy zasad wyrabiania. 

Radny Arkadiusz Sowa złożył wniosek w sprawie oznakowania przejść dla pieszych. 

 

IV. Zamknięcie obrad 

Przewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XXXV Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.02. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58161 

 

Protokół sporządziła dnia 16 lutego 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58161

